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Prítomní poslanci (podľa prezenčnej listiny, ktorá je prílohou zápisnice): 

Martin Jandura – zástupca starostu  

  Dušan Hajdučiak 

Ing. Ľubomír Jurčo od 16.40 hod. 

Peter Leginus  

JUDr. Slavomír Tekeľ  

  Mário Žák  

 

  Ospravedlnení poslanci: 

Ing. Matej Jandura   

  Jozef Chrenek 

Mgr. Magdaléna Pilarčíková  

 

Ďalší prítomní:  

JUDr. Alojz Lajčin – starosta obce 

Ing. Silvia Letoštiaková – hlavná kontrolórka  

Ing. Lucia Klimeková – pracovníčka obecného úradu  

Ing. Marián Bulla 

  Poslancom bol doručený nasledovný program rokovania zastupiteľstva: 

1. Zahájenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Habovke (ďalej len „OcZ“). 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa. 

3. Schválenie programu rokovania OcZ. 

4. Kontrola plnenia uznesení. 
5. Informácie starostu od posledného zasadnutia OcZ. 

6. Interpelácie poslancov OcZ. 

7. Návrh školského vzdelávacieho programu a výchovného programu, Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, 

jej výsledkoch a podmienkach, Koncepčný zámer rozvoja školy, ako aj iné informácie v súlade s § 5 ods.7 

zákona 596/2003 Z.z. v znení neskorších predpisov (predkladá riaditeľka PaedDr. Miroslava Mydliarová). 

8. Návrh všeobecné záväzné nariadenie obce 2/2020. 

9. IBV Zástudená a Lazy.  

10. Správa nezávislého audítora, audítorská správa konsolidovanej účtovnej závierky, konsolidovaná výročná 

správa. 

11. Rôzne (zimná údržba miestnych komunikácií, konsolidovaná účtovná závierka za rok 2019). 

12. Žiadosti (Ing. Ľubomír Jurčo). 

13. Návrh na uznesenie. 

14. Záver  zasadnutia OcZ. 

Bod č. 1: Zahájenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Habovke (ďalej len „OcZ“). 

Starosta obce Habovka JUDr. Alojz Lajčin otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva a privítal prítomných 

poslancov na rokovaní obecného zastupiteľstva.  Konštatoval, že z celkového počtu 9 poslancov je prítomných 5 

poslancov, obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Bod č. 2: Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa. 

Starosta obce Habovka JUDr. Alojz Lajčin nominoval do návrhovej komisie Petra Leginusa, JUDr. Slavomíra 

Tekeľa a Mária Žáka. Starosta  obce  určil  overovateľov  zápisnice  Martina Janduru, Dušana Hajdučiaka a 

zapisovateľa zápisnice –  Ing. Luciu Klimekovú. 

Poslanci k návrhu nepredložili iný návrh. Následne starosta obce JUDr. Alojz Lajčin dal hlasovať za voľbu 

návrhovej komisie. 

U z n e s e n i e  č. 34/2020  

Obecné zastupiteľstvo volí: 

Návrhovú komisiu v zložení: Peter Leginus, 

JUDr. Slavomír Tekeľ, 

Mário Žák.   

   Obecné zastupiteľstvo obce Habovka určuje: 

 Overovateľov zápisnice: Martin Jandura,  

                                                                                     Dušan  Hajdučiak.  

Zapisovateľa: Ing. Lucia Klimeková. 
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Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak. 

Ospravedlnení  poslanci: Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek. Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Ľubomír Jurčo. 

Hlasovali - za: Peter Leginus JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak. 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 

Bod č. 3: Schválenie programu rokovania OcZ. 

Starosta obce predložil na schválenie program ďalšieho rokovania obecného zastupiteľstva: 

- kontrola plnenia uznesení, 

- informácie starostu od posledného zasadnutia OcZ, 

- interpelácie poslancov OcZ, 

- návrh školského vzdelávacieho programu a výchovného programu, Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej   

   výsledkoch a podmienkach, Koncepčný zámer rozvoja školy, ako aj iné informácie v súlade s § 5 ods.7 zákona   

   596/2003 Z.z. v znení neskorších predpisov (predkladá riaditeľka PaedDr. Miroslava Mydliarová), 

- návrh všeobecné záväzné nariadenie obce 2/2020, 

- IBV Zástudená a Lazy,  

- správa nezávislého audítora, audítorská správa konsolidovanej účtovnej závierky, konsolidovaná výročná   

  správa, 

- rôzne (zimná údržba miestnych komunikácií, konsolidovaná účtovná závierka za rok 2019), 

- žiadosti (Ing. Ľubomír Jurčo), 

- návrh na uznesenie, 

- záver  zasadnutia OcZ. 

Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal hlasovať. 

U z n e s e n i e  č. 35/2020  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

program rokovania obecného zastupiteľstva. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák,  Martin Jandura, Dušan Hajdučiak. 

Ospravedlnení  poslanci: Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek. Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Ľubomír Jurčo. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak. 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 

 
Bod č. 4: Kontrola plnenia uznesení. 

Pán starosta JUDr. Alojz Lajčin vyzval hlavnú kontrolórku obce Habovka Ing. Silviu Letoštiakovú, aby predniesla 

správu o výsledku kontroly plnenia uznesení prijatých obecným zastupiteľstvom (správa v tlačenej forme tvorí 

prílohu zápisnice).  

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal 
hlasovať.  

U z n e s e n i e  č. 36/2020 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

a) kontrolu plnenia uznesení. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák,  Martin Jandura, Dušan Hajdučiak. 

Ospravedlnení  poslanci: Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek. Mgr. Magdaléna Pilarčíková, Ing. Ľubomír Jurčo. 

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Martin Jandura, Dušan Hajdučiak. 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 
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  Bod č. 5: Informácie starostu od posledného zasadnutia OcZ. 

Starosta obce JUDr. Alojz Lajčin v tomto bode informoval prítomných, že v uplynulom období sa udiali 

nasledovné udalosti a skutočnosti: 

- v dňoch 29.08.2020 a 30.08.2020 sa uskutočnila súťaž Habovka Open, veľké poďakovanie všetkým, ktorí sa 

zapojili, 

- 06.09.2020 bol v našej farnosti „Deň rodiny“, keďže je naša obec zapojená do Prorodinnej samosprávy, tak aj 

sme deklarovali, že takéto akcie budeme podporovať. Poďakovanie vyslovujem taktiež všetkým zapojeným 

a zúčastneným sa na tejto krásnej akcii, 

- na OVS bola z našej strany podaná žiadosť o rozšírenie prepojenia verejného vodovodu a zaradenie do 

investičného plánu. Operovali sme aj tým, aby suma bola do 10000,00 €, aby si to naplánovali na budúci rok do 

investícií. Chceme, aby sa OVS spolupodieľala, aby sme vodu dotiahli na urbársky pozemok oni však nechcú, 

že si to máme  financovať celé my, lebo nemajú peniaze. 18.11.2020 som jednal s p. Bakošom, prísľub  dali, že 

by do toho išli. DK ateliér Dolný Kubín spracováva ešte projekt,  

- mal som jednanie s SPP ohľadom prípojok na tej ulici Zastudenou kadiaľ ide plyn, teda od družstva až nakoniec 

ulice. Prípojky by vedeli urobiť. Komunikujem ohľadom toho s p. Paulínym. Do 30 m od plynového potrubia 

vedia urobiť, ak by bolo viac ako 30 m  je to už vecou dohody, 

- zrekonštruovalo sa zábradlie na moste, ulica Edmunda Petra Bardoša, skratka na cintorín. Zatiaľ je natreté iba 

základnou farbou, na jar sa to dokončí. Taktiež bolo dokončené aj zábradlie na schodoch pri pošte, kde je rampa,  

- z opravy miestnych komunikácií boli 3 autá materiálu, ktoré sa rozviezli nasledovne: 1 do Kobylieho potoka, 1 

na cestu poza Jána Juráňa – teda hore Závozom a posledná poza Jurinu, skratka na cintorín. Tam bola 

namontovaná aj drážka. Vyslovujem poďakovanie Máriovi Žákovi za práce na týchto cestách a aj za potlačenie 

odpadu, 

- čo sa týka cesty 2311 – Blatná, viete, že je podmienka, aby sa to zobralo pod nás, pracujem okolo toho, aby  sme 

to nemuseli prebrať. Ministerstvo nám zatiaľ vyhovelo, zastavilo konanie ŽSK, 

- pracujeme na doplnku k územnému plánu, aby sme to stihli do vyhlásenia výzvy. Zomrel však p. Kubinec, 

prevezme to niekto druhý, rieši to Ing. Kropitz, 

- došlo k výmene poklopu na ulici Pod Grúňom, 

- tak ako na celom Slovensku, tak aj u nás prebehlo testovanie. Najskôr pilotné, ktoré sa týkalo Oravy a Bardejova 

a potom dve kolá celoplošného testovania. Chcem sa poďakovať p. Martinovi Jandurovi za stravovanie pre 

testovací tím. Museli sme zabezpečiť ochranné pomôcky a dezinfekcie. Mal by to štát preplatiť. Prvá vlna, ktorá 

bola na jar nám už bola refundovaná dňa 25.11.2020, 

- z Klinkovho vŕšku sa ozvali ohľadom dopravnej situácie nakoľko tam autá veľakrát nedodržiavajú rýchlosť a je 

to veľmi nebezpečné. Preto som začal jednať ohľadom dopravného značenie. Bolo mi doporučené dať merač 

rýchlosti pri vstupe do Habovky, prechod pre chodcov smer ulica Blatná a dopravnú značku pozor šmyk na 

Klinkovom vŕšku, 

- p. Kontra zo stavebného úradu je stále PN, stavebný úrad pracuje v obmedzenom režime, 

- mali sme kontrolu na police do knižnice, na ktoré sme dostali peniaze z Fondu na podporu umenia, dopadla veľmi 

dobre, bez nedostatkov, 

- poprosil by som finančnú komisiu o zasadnutie ohľadom rozdelenia sociálnych dávok a rozpočtu na rok 2021 a 

  taktiež komisiu pre cestovný ruch, kultúru, šport a školstvo ohľadom prípravy novín a kalendárov do 07.12.2020, 

- dnes som mal konanie s Ing. Danišom – elektrikári, preberali sme aj elektrické pripojenie Zastudenou, vidia tam 

možnosti, navrhli sme aj, kde by sme dali trafostanice. Ohľadom žiadostí o prípojky povedal, že dobre že sa to 

poslalo centrálne, problém je s tými, ktorí to poslali aj samostatne, nevedia to spárovať. Prešli sme si aj kurty 

a Vidiečanových, má to na starosti pán Michtalík, bude to robiť. Ďalšie trafo ako Michal Pilarčík, tam bola 

námietka z Povodia Váhu, že to môže zatopiť, hľadajú sa riešenia na stĺpy – napojenie p. Mišotová, p. Leginus, 

p. Kováľ, 

- 19.11.2020 nám bola refundovaná posledná platba pre projekt „Zlepšenie kľúčových kompetencií žiakov 

Základnej školy “, 

- na Obec Zuberec sme zaslali žiadosť ohľadom poriadku v Plavisku.  

Viac informácií z mojej strany nemám. Chcem privítať medzi nami Ing. Bullu a odovzdať mu slovo ohľadom 

pripomienok z minulého zasadnutia OcZ. Zároveň, ak máte na neho nejaké otázky, budú Vám z jeho strany 

zodpovedané. 

Ing. Bulla – ďakujem za slovo. Bola mi táto pripomienka zaslaná aj mailom, týkalo sa to vymeriavania pozemkov 

v Zástudení a na Lazoch, kde p. poslanec mal neoverenú informáciu od iných geodetov, že táto činnosť by mala 

byť súčasťou ukončenia jednoduchých pozemkových úprav. Prečo to v Habovke tak nebolo ? „Moja odpoveď je, 

že niektoré obce to mali s vytýčením, niektoré sčasti, niektoré bez vytýčenia. To, že vytýčenie lomových bodov 

nových pozemkov musí byť súčasťou zmluvy na JPÚ, nemá oporu v zákone č. 330/1991 Zb. Všetko záleží na 

dohode a situácii. Ak je niekde napr.  7 ha  a  ide sa stavať, tak prečo nie ? Ale prečo by to mala platiť obec?  

Navyše vytyčovanie nedáva zmysel tam, kde vlastník s pozemkami nemieni v dohľadnej dobe nakladať. Dnes tam  
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kolíky sú, zajtra nie“. 

  Pán starosta vyzval prítomných, že ak majú ešte nejaké otázky na p. Ing. Bullu, nech využijú jeho prítomnosť.  

Ing. Ľubomír Jurčo -  okolo pozemku p. Urbana je neprejazdná cesta, kvôli potôčiku, nedá sa aspoň toto nejako 

urobiť ? 

Na túto otázku reagoval starosta - treba počkať, kým nebude projekt, treba to nechať na nich, musia to aj naceniť. 

Projektant je DK ateliér, potrebujú ešte vyjadrenie od hydrológa.  

JUDr. Slavomír Tekeľ -  je nejaký harmonogram dokedy by to malo byť ? 

Reakcia starostu- myslíš územné konanie ? Najskôr musí prebehnúť územné konanie, všetci súhlasili okrem ŽP 

Tvrdošín. 

JUDr. Slavomír Tekeľ – čo nás ešte všetko čaká k dodatku k územnému plánu ? 

Reakcia starostu - k dodatku sa opäť musia vyjadriť všetky inštitúcie. To už máme, má sa vyjadriť už iba CHKO. 

JUDr. Slavomír Tekeľ – bude s p. Kropitzom k tomu ešte nejaké verejné stretnutie ? 

Reakcia starostu – áno, samozrejme ešte bude veľký priestor k vyjadreniam. 

U z n e s e n i e  č. 36/2020 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

b)  informácie starostu od posledného zasadnutia OcZ, 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan 

Hajdučiak. 

Ospravedlnení  poslanci: Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek. Mgr. Magdaléna Pilarčíková.  

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo Martin Jandura, Dušan 

Hajdučiak. 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 

  Bod č.6: Interpelácie poslancov OcZ. 

Peter Leginus – čo sa týka toho merača rýchlosti, v Oravskom Podzámku teraz testujú taký, ktorý zaznamenáva 

aj ŠPZ. Starosta odpovedal, že urobí prieskum, skúsi zistiť koľko by taký stál. 

Ďalej by som chcel, že ak bude cyklochodník a bude sa robiť prechod pre chodcov pri Julianinom dvore, bolo by 

dobre začať teraz cez zimu so žiadosťami k povoleniu. 

A ešte  čo sa týka odkanalizovania domácností, dať nejaký výstup, aká je pripojiteľnosť. Už nezostáva veľa času, 

mali by byť napojení  do októbra 2021. Starosta reagoval, že toto zistí, ktorí nie sú pripojení. Zároveň sa ešte chcem 

spýtať ako je to s biologickým odpadom od januára ? Reakcia starostu – zo Združenia miest a obcí išla požiadavka, 

aby sa posunul termín. My máme projekt kompostáreň, tak uvidíme, ale sú rôzne názory, že kuchynský odpad by 

nemal ísť do kompostéra. Určite to budeme riešiť cez ZMOHO, EÚ dala termín do konca roka 2022, ale Slovensko 

chce skôr. 

Ďalšie interpelácie poslancov už neboli prednesené. 

U z n e s e n i e  č. 36/2020 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

c) interpelácie poslancov. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan 

Hajdučiak. 

Ospravedlnení  poslanci: Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek. Mgr. Magdaléna Pilarčíková.  

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo Martin Jandura, Dušan 

Hajdučiak. 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 

Bod č. 7: Návrh   školského   vzdelávacieho   programu   a  výchovného   programu,   Správa  o  výchovno- 

                vzdelávacej  činnosti,  jej výsledkoch a podmienkach, Koncepčný zámer rozvoja školy, ako aj iné   

                informácie  v  súlade  s  §  5  ods. 7 zákona 596/2003 Z.z. v znení neskorších predpisov (predkladá   

                riaditeľka PaedDr. Miroslava Mydliarová).                  
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Starosta obce informoval prítomných poslancov, že pani riaditeľka sa ospravedlnila, ale všetci ste to mali zaslané 

elektronicky v dostatočnom časovom predstihu, tak ste mali možnosť sa s tým oboznámiť. Preto otváram k tomuto 

bodu rozpravu. 

Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal 

hlasovať.  

U z n e s e n i e  č. 37/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

1. Návrh školského vzdelávacieho programu pre ZŠ s MŠ Habovka na školský rok 2020/2021. 

2. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2019/2020. 

3. Vyhodnotenie koncepčného zámeru rozvoja školy pre ZŠ s MŠ Habovka. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan 

Hajdučiak. 

Ospravedlnení  poslanci: Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.  

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo Martin Jandura, Dušan 

Hajdučiak. 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 

Bod č. 8: Návrh všeobecné záväzné nariadenie obce 2/2020.  

Starosta obce JUDr. Alojz Lajčin predložil návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 2/2020, ktorým sa mení  

všeobecné záväzné nariadenie obce č. 1/2019 o výške príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu 

nákladov v škole a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Habovka. Tento návrh bol zaslaný 

poslancom na pripomienkovanie a taktiež vyvesený na úradnej tabuli a webovej stránke obce, tak ako je stanovené 

zákonom. Zo strany občanov nebola doručená žiadna pripomienka.  

Starosta obce otvoril rozpravu k uvedenému bodu. 

Rozprava poslancov: 

Do  rozpravy  sa  neprihlásil  žiadny  poslanec,  preto  starosta  rokovanie  k tomuto bodu programu prerušil a dal 

hlasovať.  

 U z n e s e n i e  č. 38/2020  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

Všeobecné záväzné nariadenie obce Habovka č. 2/2020, ktorým sa mení všeobecné záväzné nariadenie obce č. 

1/2019 o výške príspevku a spôsobe jeho platby na čiastočnú úhradu nákladov v škole a školských zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Habovka. 

 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan 

Hajdučiak.  

Ospravedlnený poslanec: Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.    

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan 

Hajdučiak.    

- proti: 0 

-  zdržali sa: 0 

Bod č. 9: IBV Zastudená a Lazy.  

Starosta obce JUDr. Alojz Lajčin informoval prítomných poslancov, že k projektu územného konania a projektu 

stavebného povolenia sa musí dať spracovať aj projektová dokumentácia pre miestne komunikácie, inžinierske 

siete v IBV Zastudená a Lazy.   

Starosta obce otvoril rozpravu k uvedenému bodu. 

Rozprava poslancov: 

Do  rozpravy  sa  neprihlásil  žiadny  poslanec,  preto  starosta  rokovanie  k tomuto bodu programu prerušil a dal 

hlasovať.  
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 U z n e s e n i e  č. 39/2020  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

1. spracovanie projektovej dokumentácie pre miestne komunikácie, inžinierske siete v IBV Zastudená a Lazy pre: 

a) projekt pre územné konanie, 

b) projekt pre stavebné povolenie, 

2. aby starosta obce Habovka vykonal potrebné úkony, opatrenia k zabezpečeniu podkladov a projektovú 

dokumentíciu. 

 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan 

Hajdučiak.  

Ospravedlnený poslanec: Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek, Mgr. Magdaléna Pilarčíková.    

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura,  Dušan 

Hajdučiak.    

- proti: 0 

-  zdržali sa: 0 

Bod č. 10: Správa nezávislého audítora, audítorská správa konsolidovanej účtovnej závierky, konsolidovaná  

                 výročná správa.  

V rámci materiálov na zasadnutie OcZ bola poslancom e-mailom zaslaná Správa nezávislého audítora za rok 2019, 

Audítorská správa konsolidovanej účtovnej závierky Obce Habovka za rok 2019 a Konsolidovaná výročná správa 

za rok 2019. Starosta obce vyzval Ing. Luciu Klimekovú o podanie informácie k uvedeným správam. Ing. Lucia 

Klimeková zamestnankyňa obce uviedla, že podľa zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve v znení neskorších 

predpisov je obec povinná dať si overiť účtovnú závierku a konsolidovanú účtovnú závierku. Tieto závierky musia 

byť overené audítorom do jedného roka od skončenia účtovného obdobia. Tiež musí byť overený súlad výročnej 

správy obce s účtovnou závierkou obce. Obec Habovka si splnila svoju zákonnú povinnosť a dala overiť účtovnú 

závierku, konsolidovanú účtovnú závierku a súlad výročnej správy s účtovnou závierkou obce za rok 2019, čoho 

dokladom sú správy audítora o tomto overení. Správy audítora boli vložené cez systém RIS-SAM do registra 

účtovných závierok. Nakoľko správy boli poslancom zaslané a mali možnosť sa oboznámiť s nimi Ing. Lucia 

Klimeková vyzvala prítomných poslancov, či majú k daným správam nejaké otázky. 

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

Rozprava poslancov: 

Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal 
hlasovať. 

U z n e s e n i e  č. 36/2020 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

e) správu nezávislého audítora pre štatutárny orgán a obecné zastupiteľstvo obce Habovka za rok 2019,   

f) audítorskú správu konsolidovanej účtovnej závierky obce Habovka za rok 2019, 

g) konsolidovanú výročnú správu za rok 2019. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan 

Hajdučiak. 

Ospravedlnení  poslanci: Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek. Mgr. Magdaléna Pilarčíková.  

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo Martin Jandura, Dušan 

Hajdučiak. 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 

Bod č. 11: Rôzne. 

1. Oslovili sme viacerých spoluobčanov, kto by mal záujem o zimnú údržbu v našej obci. Ozval sa nám iba jeden, 

Tomáš Vidiečan, bola s ním uzatvorená zmluva. 

U z n e s e n i e  č. 36/2020 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

d)  uzatvorenie  ZMLUVY  medzi  obcou  Habovka  a  Tomášom Vidiečanom, ul. Pod Úbočou č. 79/14 Habovka  
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02732 o zimnej údržbe miestnych komunikácií v Habovke v sezóne 2020/2021. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan 

Hajdučiak. 

Ospravedlnení  poslanci: Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek. Mgr. Magdaléna Pilarčíková.  

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo Martin Jandura, Dušan 

Hajdučiak. 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 

2. Zriadenie vecného bremena pre SPP na parcelách Zastudenou, ktorých vlastníkom je Obec Habovka, pre 

existenciu inžinierskych sieti – plynárenských zariadení, ich ochranných a bezpečnostných pásiem, údržbu, 

prevádzku a rekonštrukciu týchto zariadení a to v rozsahu vymedzenom geometrickým plánom. 

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

Rozprava poslancov: 
Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal 
hlasovať. 

U z n e s e n i e  č. 41/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

zriadenie vecného bremena v prospech SPP – distribúcia, a.s. Mlynské nivy 44/b, 825 11 Bratislava. 

Obec Habovka ako vlastník parciel v k.ú. Habovka pozemkov registra CKN č.: 

- 20204/2 o výmere 2852 m2, zastavaná plocha a nádvorie, na LV č. 9875, 

- 20204/1 o výmere 2366 m2, zastavaná plocha a nádvorie, na LV č. 9875, 

- 20217/1 o výmere 5300 m2, zastavaná plocha a nádvorie, na LV č. 9875, 

- 20217/2 o výmere 1037 m2, zastavaná plocha a nádvorie, na LV č. 9875, 

a povinný z vecného bremena, zriaďuje vecné bremeno v prospech oprávneného pre existenciu inžinierskych sietí 

– plynárenských zariadení, ich ochranných a bezpečnostných pásiem, údržbu, prevádzku a rekonštrukcie týchto 

zariadení a to v rozsahu vymedzenom geometrickým plánom č. 50096788-5/2020 na priznanie práva a uloženia 

inžinierskych sietí zo dňa 23.01.2020, vyhotoveného firmou ArlandaGeo, IČO 50096788, úradne overeného 

Správou katastra pod č. 39/20 dňa 05.02.2020 a-strpieť prechod a prejazd zamestnancov a vozidiel oprávneného 

za účelom údržby a opravy plynárenských zariadení.  

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan 

Hajdučiak. 

Ospravedlnení  poslanci: Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek. Mgr. Magdaléna Pilarčíková.  

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo Martin Jandura, Dušan 

Hajdučiak. 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 

3. Z finančnej správy sme dostali poďakovanie a pochvalu za spracovanie konsolidovanej účtovnej závierky za 

rok 2019. Bola zaslaná včas a bez chýb. Poďakovanie patrí Ing. Klimekovej za odvedenú prácu.  

Bod č. 12: Žiadosti. 

1.Žiadosť Ing. Ľubomíra Jurču  o  preplatenie nákladov na zhotovenú prístupovú cestu, ktorá bola na zasadnutí 

OcZ, dňa 27.08.2020 zobratá na vedomie z dôvodu, že bola postúpená na administratívnu a finančnú kontrolu 

kontrolórke obce, ekonómke obce a následne Komisii finančnej a sociálnej.  

Vyjadrenie hlavnej kontrolórky obce k predmetnej žiadosti – „žiadateľom o preplatenie nákladov na zhotovenú 

prístupovú cestu nie je právnická osoba ani fyzická osoba podnikateľ, podľa §2 ods. 2 uvedeného VZN, a preto 

táto žiadosť nebude posudzovaná podľa VZN č. 1/2020 o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce 

Habovka. Žiadosť je potrebné posudzovať individuálne s prihliadnutím na ďalšie skutočnosti, ktoré súvisia 

s predmetnou žiadosťou. Je potrebné sa obrátiť na ekonómku OcÚ, či obec disponuje žiadanou finančnou čiastkou, 

prípadne či jej uhradenie nebude v rozpore s ďalšími právnymi predpismi, nakoľko je v rovnakej lokalite 

vykonávaná rovnaká činnosť fakturovaná priamo obecnému úradu Habovka, cez zákazku malého rozsahu 

verejného obstarávanie – t. j. v súhrnnej hodnote do 5 000 €“. 
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Vyjadrenie ekonómky k predmetnej žiadosti, zároveň aj členky finančnej komisie  – „žiadosť pána  poslanca 

bola doručená dňa 21.08.2020 e-mailom, kedy už bola pripravená úprava rozpočtu obce a položky boli tak 

nastavené a naplánované, že ak by aj zákonne žiadosť spĺňala preplatenie, nie je z čoho žiadané náklady preplatiť,  

-ako fyzická osoba jednotlivec nie je možné takouto formou žiadať o preplatenie nákladov od obce. Po porade 

s pani audítorkou musí to byť priamy vzťah medzi Obcou Habovka a dodávateľom prác, tomu všetkému však 

predchádza buď prieskum trhu, verejné obstarávanie a následne objednávka, prípadne zmluva o dielo a podobne, 

čiže predmetná žiadosť nespĺňa zákonné požiadavky a preto by išlo o porušenie rozpočtového a finančného 

hospodárenia obce,  

-žiadosť je teda aj v rozpore s právnymi predpismi verejného obstarávania, nakoľko obec v tej lokalite mala 

naplánované úpravy terénu buldozérom, preto by to bolo porušenie zákona o verejnom obstarávaní, 

-tiež nám je všetkým známe, že v lokalitách, v ktorých obec nemá prístupy a inžinierske siete, tak sa im do 

stavebného povolenia píše, že si to stavebník zabezpečí na vlastné náklady. V stavebnom povolení pána poslanca 

je napísané, že prístup a príjazd k rodinnému domu bude zabezpečený z pozemku miestnej komunikácie. Takže tu 

je daný prísľub od obce, že tento prístup bude zabezpečený po splnení všetkých potrebných záležitostí, na ktorých 

sa pracuje. Ako iste viete na tieto miestne komunikácie sa zatiaľ pripravuje projekt a až následne môže dôjsť 

k budovaniu ciest, ktoré budú majetkom obce. Preto sa zatiaľ, kým sa toto všetko podarí zrealizovať dohodlo na 

úprave terénu buldozérom, o čom ste samozrejme boli aj informovaní a ste aj schvaľovali.  Tu by som aj chcela 

podotknúť, nie len čo sa týka tejto žiadosti, ale aj mnohých iných, že treba byť opatrný pri žiadostiach takéhoto 

typu, lebo každý občan si môže urobiť na vlastné náklady bez súhlasu obce vo svojom okolí na cudzom majetku 

nejaké práce a následne žiadať obec o preplatenie“. 

Takže  moje stanovisko ako ekonómky  obce  je  žiadosť  zobrať  na  vedomie  a  nepreplácať,  nakoľko  by to bolo   

 v rozpore s vyššie uvedenými zákonnými požiadavkami.  
S vyššie uvedenými vyjadreniami súhlasia aj niektorí členovia komisie. 

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

Rozprava poslancov: 
Do rozpravy sa prihlásil JUDr. Slavomír Tekeľ, ktorý sa spýtal, akou formou by sa to dalo riešiť, keďže p. Jurčo 
do úpravy prístupovej cesty vložil nemálo úsilia a financií a je to prístup k viacerým stavebným pozemkom. 
Taktiež aj p. Ing. Jurčo poukázal na to, že to musel uskutočniť, nakoľko by sa k stavbe nedalo dostať so stavebným 
materiálom. 
Nakoľko sa do rozpravy z ostatných prítomných poslancov už nikto nezapojil, bola predmetná žiadosť na základe 
vyššie spomenutých vyjadrení a súhlasu členov finančnej a sociálnej komisie zobratá na vedomie bez preplácania 
zo strany OcÚ. 
 

2. Žiadosti ZŠ s MŠ na zakúpenie potrebného materiálu do MŠ zo dňa 22.10.2020 a zo dňa 19.11.2020 a žiadosť 

o vyjadrenie sa k vyplateniu odmien z vrátených odvodov za mesiac apríl 2020 – na základe telefonického 

rozhovoru s vedúcim odboru školstva Okresného školského úradu v Žiline sme dospeli k záveru, že uvedené 

prostriedky nemusia byť použité výlučne na osobné a mzdové náklady zamestnancov, ale aj na tovary a služby. 

Vzhľadom k situácii, ktorá je spôsobená pandémiou uvedené prostriedky budú použité na zakúpenie potrebného 

materiálu do MŠ, o ktorý nás žiadajú vo vyššie spomenutých žiadostiach zo dňa 22.10.2020 a zo dňa 19.11.2020. 

Na základe toho je potrebné vykonať zmenu rozpočtu.  

Starosta obce otvoril k tomuto bodu rozpravu. 

Rozprava poslancov: 
Do rozpravy sa neprihlásil žiadny poslanec, preto starosta rokovanie k tomuto bodu programu prerušil a dal 
hlasovať. 

U z n e s e n i e  č. 36/2020 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie: 

h) žiadosti na zakúpenie potrebného materiálu do MŠ Habovka. 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan 

Hajdučiak. 

Ospravedlnení  poslanci: Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek. Mgr. Magdaléna Pilarčíková.  

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo Martin Jandura, Dušan 

Hajdučiak. 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0 
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U z n e s e n i e  č. 40/2020 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

Rozpočtové opatrenie č. 1/2020 vo výdavkovej časti rozpočtu ZŠ s MŠ. 

 

  
 

Prítomní poslanci: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo, Martin Jandura, Dušan 

Hajdučiak. 

Ospravedlnení  poslanci: Ing. Matej Jandura, Jozef Chrenek. Mgr. Magdaléna Pilarčíková.  

Hlasovali - za: Peter Leginus, JUDr. Slavomír Tekeľ, Mário Žák, Ing. Ľubomír Jurčo Martin Jandura, Dušan 

Hajdučiak. 

- proti: 0 

- zdržali sa: 0  

Bod č. 13: Návrh na uznesenie. 

Starosta konštatoval, že uznesenia boli na dnešnom rokovaní priebežne schvaľované pri prerokovávaní 

jednotlivých bodov dnešného rokovania. Žiadne ďalšie uznesenie nebolo prijaté. 

Bod č. 14: Záver zasadnutia OcZ. 

Viac bodov na jednanie obecného zastupiteľstva nebolo predložených, starosta obce poďakoval prítomným za 

účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil o 19.00 hod. 

 

Zapísal: 

Ing. Lucia Klimeková....................................... 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Martin Jandura.................................................................................... 

 

Dušan Hajdučiak.................................................................................. 

 

 

 

 
   JUDr. Alojz Lajčin 

                                                                                                                                     starosta obce Habovka 

                                         


